
Byalagsmöte 18/1 2024 

Ordförande Alf Thellman hälsade alla välkomna. 

Mötet gjorde en genomgång av de olika 

arbetsgrupperna i Byalaget och vilka som är med. 

Datum för vårens aktiviteter: 

April ösa grus och göra fint i trädgården. 

8/5 Boulekväll med ev. ”byfejd” 

10/5 Vi städar Kogarebadet 

6/6 Byavandring med start på gamla fotbollsplan 

Kogaråsen. 

Augusti ska fönstren putsa 

26/9 Byalagsmöte 

9/11 Ystar vi ost 

23/11 Hantverksdag 

16/1 Styrelsemöte 

 

Badet 

Vi behöver någon som klipper gräs vid Kogarbadet 

samt fritidsgården. Det finns inte så många 

ungdomar i lämplig ålder i bygden så vi tar 

tacksamt emot alla förslag inför årsmötet. 

Byavandringen ska planeras av forskargruppen 

och den ska utgå från Kogaråsen. 



Julgranen får stå kvar januari ut och bör tas bort 

någon av de första dagarna i februari beroende på 

väder. 

Morgan har kontaktat Anders Östlund på 

kommunen angående namnet på vårt bad samt 

den dåliga björken vid badstrand. Dock inget svar 

från Östlund. 

Björken vill markägare Prytz ha kvar men vi anser 

att den är en fara för badande då den är mer än 

halvdöd. 

Yvonne kontaktar A. Östlund ang. björken och 

Morgan kontaktar honom om det felaktiga namnet 

på badet. Vi hoppas på svar. 

Nya kättingar behövs till bryggan. Morgan 

kontaktar Thomas Andersson (Skrotis) ang. detta. 

Bernt J. rapporterade om lederna. Vi kom inte med 

i vindskyddsprojektet 2023 (Sparbanksstiftelsen 

och arkitektutbildningen). 

Majbrasekommiten behövde kompletteras och 

förslag kom upp på att Björn S., Kåke och Allan 

skulle ta hand om detta. 

Vad rör ystningen som sker i november har inga 

platser förbokats utan det är alltid först till kvarn 

som gäller. 



Monica W. och Yvonne J. ordnar fikabröd samt 

lotteri till årsmötet. 

Valberedningen hade glädjande besked till oss på 

mötet. Det ser hoppfullt ut inför årsmötet. 

Onsdagsgruppen fixar nöjesbiten på årsmötet. 

Slutligen informerade Bernt och Anders om 

hemsida resp. hellosms.se. 

Hemsidan ska fungera på plattor och i mobiler 

framöver. Jenny Lindberg ska fixa ny hemsida till 

oss. 

Vad gäller anslagstavlor ska vi hjälpas åt att ta ner 

inaktuella lappar så inget gammalt hänger kvar. 

Vi avslutade mötet med fika och samvaro. 

Yvonne Jönsson 


